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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem hajlandó a kormány segíteni a passzív 
dohányzástól szenvedőknek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Rétvári Bence államtitkár úr 2020. május 29-én kelt, K/10574/1. számú válaszában lényegében 
tudtomra adta, hogy nem kíván foglalkozni azon polgárok problémájával, akik a szórakozóhelyek 
előtt kijelölt kötelező dohányzóhelyek fölött laknak, és emiatt napi szinten kell harcolniuk a 
dohányfüsttel és a felszűrődő zajjal. Ide illik Dr. Vejkey Imre KDNP-s képviselő április 14-én az 
Igazságügyi bizottságban elhangzott álláspontja is, amit bár más témában közölt, a maga 
tömörségében kiválóan jellemzi a NER működési elvét: „Az, hogy az érintettek hogy látják, teljesen
közömbös.”

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek tekintetében következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Miért nem hajlandó a kormány segíteni azoknak, akik a kocsmából kijövő emberek dohányfüstjét 
kell szívják nap mint nap? 

A kormány ezeknek az embereknek milyen megoldást kínál, azon kívül, hogy soha többé ne nyissák
ki az ablakukat, ha nem akarnak dohányfüstöt lélegezni? 

Miért nem akarja a kormány megfontolni, hogy erre a problémával, közösen az érintett polgárokkal,
megoldást találjon? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!
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